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Zápis z 12. jednání Finančního výboru ZMČ Praha 1 konaného dne 11. 1. 2024 

Přítomni: Bc. Giancarlo Lamberti – předseda FV 

  Stanislav Lazar – místopředseda FV 

  JUDr. Pavel Marc LL. M. – člen FV  

  Mgr. Michal Vostřez – člen FV (pozdější příchod) 

Ing. Karel Tabery – člen FV 

Ing. Jakub Veselý – člen FV 

Omluveni:          Ing. Marika Mocková 

Neomluveni:      X 

Přizvaní:          Tomáš Zbořil – asistent předsedy FV (OMLUVEN) 

  Ing. Tomáš Heres – člen Rady MČ Praha 1 pro oblast financí a majetku  

Zapisovatelka: Jolana Braunová – tajemnice FV 

Zahájení jednání:  16:00 

Ukončení jednání: 18:05 

1) Úvod  

Jednání zahájil předseda výboru v 16:00 a konstatoval, že jednání je usnášeníschopné. Dále členy 

informoval o proběhlém jednání zastupitelů, kteří o rozpočtu dne 10. 1. 2024 jednali. 

2) Schválení navrženého programu 

Předseda výboru představil členům navržený program. Nikdo k navrženým bodům neměl námitky. 

Hlasování číslo 136: Schválení navrženého programu 

FV schvaluje navržený program pro své 12. jednání. 

5 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

3) Schválení zápisu z 10. jednání 

Předseda se dotázal členů výboru, zda mají připomínky k zápisu. Nikdo k jeho obsahu nic nenamítal. 

Hlasování číslo 137: Schválení zápisu z 11. jednání. 

FV schvaluje zápis z 11. jednání výboru. 

5 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE  
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4) Volba ověřovatele zápisu 

Předseda výboru navrhl jako ověřovatele Stanislava Lazara a nechal výbor hlasovat. 

 

Hlasování číslo 138: Volba ověřovatele zápisu 

Ověřovatelem byl zvolen Stanislav Lazar. 

5 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

5) Návrh rozpočtu MČ Praha 1 na rok 2024 a návrh střednědobého výhledu rozpočtu MČ 

Praha 1 na roky 2025 - 2029 

Předseda uvedl bod a předal slovo tajemnici výboru. Tajemnice členy informovala, že rozpočet pro rok 

2024 je sestaven jako vyrovnaný. Dále informovala o převodu peněz z ekonomické činnosti za rok 2023 

ve výši zhruba 350.000.000,-, o dotačním vztahu s hlavním městem, které převede městské části částku 

ve výši 123.526.000,- a o částce 35.925.600,-, které MČ Praha 1 dostane na výkon státní správy. 

Dále předala slovo členům výboru, aby se dotazovali k příjmové části návrhu rozpočtu. K příjmům 

se JUDR. Marc vyjádřil s tím, že z jeho pohledu rozpočet není vyrovnaný, jelikož se zapojuje 200 mil. Kč 

do rezervy a dále vyjádřil svou pochybnost nad setkáním pracovní skupiny k rozpočtu, se kterým 

nesouhlasí, jelikož toto jednání není veřejné, není z něj pořizován zápis a neexistuje usnesení 

zastupitelstva, které by toto jednání ukládalo. K této věci se předseda výboru vyjádřil s tím, že se jedná 

o naprosto neformální vstřícné setkání, které bylo pořádáno již v době výkonu funkce starosty panem 

Čižinským a cílem tohoto jednání rozhodně nebylo umlčet opozici během jednání Zastupitelstva MČ 

Praha 1. Podle pana Marce toto není v jiných obcích obvyklé. 

 

Po ukončení diskuse předseda výboru informoval členy, že pro investiční akce nad 10 mil. bude potřeba 

usnesení zastupitelstva a následně přešel k projednání výdajové části rozpočtu a postupně nechával 

prostor k dotazům pro jednotlivé kapitoly, ke kterým připojil svůj komentář pro informaci ve spolupráci 

s Ing. Heresem.  

 

V rámci kapitoly hospodářské správy - investice se JUDr. Marc dotázal, proč je na rok 2024 

rozpočtována vyšší částka, než která se plánuje utratit za projekt na novou hasičskou zbrojnici. Ing. 

Heres mu k této záležitosti odpověděl, že není jisté, jaké další související platby budou muset být 

realizovány a proto je pro jistotu vyčleněna vyšší částka, aby nebylo následně nutné přesouvat peníze 

mezi jednotlivými kapitolami.  

 

JUDr. Marc se na závěr bodu vyjádřil se svým nesouhlasem, že je podle jeho názoru protiprávní bez 

účelu vyčlenit v rozpočtu na investice částku ve výši 200.000.000 Kč a navrhl usnesení ve znění: FV ZMČ 

Praha 1 doporučuje, aby pravomoc Rady MČ Praha 1 rozhodovat o investicích v částce do 10.000.000 

Kč, byla omezena v ročním úhrnu na částku 10.000.000 Kč, pokud se jedná o investice bez předchozího 

schválení ZMČ P1. Na toto téma proběhla debata, ve které Ing. Tabery upozornil, že pro větší projekty 

je souhrnný limit ve výši 10 milionů Kč nedostatečný, jelikož samotná studie jednoho projektu může 

vyjít na 6 milionů Kč. Při takové výši by rada během jednoho roku nemohla schválit více jak 1 studii či 
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projekt. Předseda výboru a Ing. Heres reagovali, že obsazením finanční částky v rozpočtové položce, 

která se týká rezervy, se naplňuje zákonná podmínka účelovosti. 

 

Předseda na žádost JUDr. Marce nechal hlasovat o jeho návrhu: 

 

Hlasování číslo 139: Návrh rozpočtu MČ Praha 1 na rok 2024 a návrh střednědobého 

výhledu rozpočtu MČ Praha 1 na roky 2025 – 2029 

Návrh JUDr. Marce: 

FV ZMČ Praha 1 doporučuje, aby pravomoc Rady MČ Praha 1 rozhodovat o investicích 

v částce do 10.000.000 Kč, byla omezena v ročním úhrnu na částku 10.000.000 Kč, pokud 

se jedná o investice bez předchozího schválení ZMČ P1. 

1 – PRO, 1 – PROTI, 4 - SE ZDRŽELI 

 

Dále tajemnice výboru členům představila návrh střednědobého výhledu rozpočtu pro roky 

2025 až 2029.  

 

Hlasování číslo 140: Návrh rozpočtu MČ Praha 1 na rok 2024 a návrh střednědobého 

výhledu rozpočtu MČ Praha 1 na roky 2025 – 2029 

Bere na vědomí návrh rozpočtu MČ Praha 1 na rok 2024 a návrh střednědobého výhledu 

rozpočtu MČ Praha 1 na roky 2025 – 2029. 

5 - PRO, 1 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

Hlasování číslo 141: Návrh rozpočtu MČ Praha 1 na rok 2024 a návrh střednědobého 

výhledu rozpočtu MČ Praha 1 na roky 2025 – 2029 

Doporučuje Zastupitelstvu MČ Praha 1 schválit návrh rozpočtu MČ Praha 1 na rok 2024 

a návrh střednědobého výhledu rozpočtu MČ Praha 1 na roky 2025 – 2029. 

5 - PRO, 1 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

6) Návrh rozpočtu Bezpečnostního fondu MČ Praha 1 na rok 2024 

Předseda uvedl bod a předal slovo tajemnici výboru, která okomentovala Bezpečnostní fond MČ 

Praha 1 z hlediska příjmů a výdajů. K danému fondu se nikdo s dotazem nepřihlásil 

Hlasování číslo 142: Návrh rozpočtu Bezpečnostního fondu MČ Praha 1 na rok 2024 

Bere na vědomí návrh rozpočtu Bezpečnostního fondu MČ Praha 1 na rok 2024. 

5 - PRO, 0 - PROTI, 1 - ZDRŽELO SE 

Hlasování číslo 143: Návrh rozpočtu Bezpečnostního fondu MČ Praha 1 na rok 2024 

Doporučuje Zastupitelstvu MČ Praha 1 schválit návrh rozpočtu Bezpečnostního fondu MČ 

Praha 1 na rok 2024. 

5 - PRO, 0 - PROTI, 1 - ZDRŽELO SE 
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7) Návrh rozpočtu Sociálního fondu MČ Praha 1 na rok 2024 

Předseda uvedl bod a předal slovo tajemnici výboru, která okomentovala Sociální fond MČ Praha 1 z 

hlediska příjmů a výdajů. K danému fondu se nikdo s dotazem nepřihlásil. 

Hlasování číslo 144: Návrh rozpočtu Sociálního fondu MČ Praha 1 na rok 2024 

Bere na vědomí návrh rozpočtu Sociálního fondu MČ Praha 1 na rok 2024. 

6 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

Hlasování číslo 145: Návrh rozpočtu Sociálního fondu MČ Praha 1 na rok 2024 

Doporučuje Zastupitelstvu MČ Praha 1 schválit návrh rozpočtu Sociálního fondu MČ 

Praha 1 na rok 2024. 

6 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

8) Návrh rozpočtu Zaměstnaneckého fondu MČ Praha 1 na rok 2024 

Předseda uvedl bod a předal slovo tajemnici výboru, která okomentovala Zaměstnanecký fond MČ 

Praha 1 z hlediska příjmů a výdajů. K danému fondu se nikdo s dotazem nepřihlásil. 

Hlasování číslo 146: Návrh rozpočtu Zaměstnaneckého fondu MČ Praha 1 na rok 2024 

Bere na vědomí návrh rozpočtu Zaměstnaneckého fondu MČ Praha 1 na rok 2024. 

6 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

Hlasování číslo 147: Návrh rozpočtu Zaměstnaneckého fondu MČ Praha 1 na rok 2024 

Doporučuje Zastupitelstvu MČ Praha 1 ke schválení návrh rozpočtu Zaměstnaneckého 

fondu MČ Praha 1 na rok 2024. 

6 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

9) Rozpočtová opatření MČ Praha 1, kterými se mění závazné ukazatele rozpočtu na rok 2023 

- informace 

Tajemnice výboru členy informovala o rozpočtových opatřeních, která byla Radou MČ Praha 1 již 

schválena, a proto se jednalo pouze o informativní bod.  

Hlasování číslo 148: Rozpočtová opatření MČ Praha 1, kterými se mění závazné ukazatele 

rozpočtu na rok 2023 – informace 

Bere na vědomí rozpočtová opatření MČ Praha 1, kterými se mění závazné ukazatele 

rozpočtu na rok 2023. 

6 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 
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10) Odpisy pohledávek z ekonomické činnosti 

Členům výboru byly předloženy pohledávky z ekonomické činnosti určené k odpisu. Pohledávky do 100 

tis. Kč budou odepsány Radou MČ Praha 1 a odpis pohledávek nad tuto částku bude schvalovat 

Zastupitelstvo MČ Praha 1. K odpisům nebyly vzneseny žádné dotazy, jelikož se jedná o pohledávky, 

které již není možné jakkoliv získat zpět. 

Hlasování číslo 149: Odpisy pohledávek z ekonomické činnosti 

Bere na vědomí odpisy pohledávek z ekonomické činnosti. 

6 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

Hlasování číslo 150: Odpisy pohledávek z ekonomické činnosti 

Doporučuje Zastupitelstvu MČ Praha 1 schválit odpisy pohledávek z ekonomické činnosti. 

6 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

 

11) Různé 

Do bodu různé nikdo neměl žádné návrhy. 

Na závěr jednání předseda výboru poděkoval všem členům za jejich účast a ukončil jednání v 18:05. 

 

Příští jednání výboru se bude konat na úřadě MČ Praha 1, v místnosti č. 212 dne 22. 2. 2024 od 16:00. 

Schválil: Bc. Giancarlo Lamberti, předseda FV ZMČ Praha 1 v. r. 

Zapsala: Jolana Braunová, tajemnice FV ZMČ Praha 1 v. r. 

Ověřil: Stanislav Lazar, místopředseda FV ZMČ Praha 1 v. r. 


